



Protokoll fra ekstra styremøte Verdal og omegn rideklubb

Tid: Mandag 26. juni 2023 kl. 18.00 – 21.00

Sted: Klubbens lokaler, Sandslia

Til stede: Maria Skjerve Kolstad, Lars Daniel Hjelde, Vera Mortensen,
Svein Jørgensen, Matilde Aa Grønn, Rebekka Haga, Ina f.
Sørensen, Randi Nesse

Forfall: Idun Svartaas Borgen

Terje Grønn deltok fra kl. 19.20

Sakliste:

- 23/22: Godkjenning av innkalling og sakliste
- 23/23: Godkjenning av protokoll fra styremøte 12. juni (vedlagt)
- 23/24: Utarbeide plan for lagerbygget og resten som gjenstår
-ref. sak 23/20, pkt. a fra siste styremøte
- 23/25: Eventuelt

Sak 23/22: Godkjenning av innkalling og sakliste

Randi foreslo et pkt. Eventuelt

Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader

23/23: Godkjenning av protokoll fra møte 12. juni

Protokollen var utsendt sammen med innkallinga til dette møtet,
samt umiddelbart etter siste styremøte.

Vedtak: Godkjent

23/24: Utarbeide plan for lagerbygget og resten som gjenstår, -ref. sak 23/20, pkt. a fra siste styremøte

Diskusjon om hvordan vi skal forholde oss til evt. samarbeid med Sandslia om et nytt lagerbygg, fordeler og ulemper med deling, hva vi har, hva vi ønsker og må ha – og hvor mye plass det krever. Må se nærmere på dette når vi får tak i tegningene til bygget. Gruppe med Ina, Svein, Rebekka og Lars Daniel ser nærmere på innhold i en avtale med Sandslia. Samtidig må det hensyntas allerede inngåtte avtaler med Sandslia, og hvordan de er formulert. Må være to fra styret i tillegg til Eli Anita og Terje i arbeidet med det resterende papirarbeidet, slutføring av dokumentasjon og tinglysning. Vera og Lars Daniel blir med fra styret. Svein undersøker priser på haller i gitt størrelse.

For å få ut siste av bevilgede penger til ridebanen må det settes opp gjerde og monteres lys. Svein har vært i kontakt med Elman om hva slags belysning det må være. Det må gjøres en del selv i tillegg, men har fått en god pris på utstyr og påkobling. Graving og dugnadsarbeid kommer i tillegg. Diskusjon om farge på gjerdet – det undersøkes om noen kan sponse beis og skruer. Rebekka undersøker hos Montèr, Maria sjekker med OBS Bygg. Flertall for mørk farge på gjerdet. Det arrangeres dugnad for maling av gjerdet.

Det ble tatt befarings på den nye banen, med gjennomgang av hva som gjenstår, hva som må gjøres i hvilken rekkefølge og når. Tidsestimat settes til september.

**Vedtak: Tilbud fra Elman godtas.
Øvrige konklusjoner i saken tas til etterretning.**

23/25: Eventuelt

Ina: Vedr. rapport fra L-D stevnet – det skrives en grundig rapport fra stevnet som sendes inn.

- Maria: *Vedr. webinar som arrangeres fk. onsdag kl. 19.00-19.45. Styret samles i Rytterstua og deltar via storskjerm.
*Får bekreftelse på satsingsklubb over sommeren.
*Henv. fra Julie Leonardsen vedr. samarbeid om større stevner. Referert. Diskusjon om hvordan vi forholder oss til dette. Risikabelt for oss å arrangere L-stevner i 2024, så her må vi nok melde tilbake at vi ikke har anledning. Matilde blir med i arbeidsgruppe fra oss.
- Lars D.: Mye småtteri som skulle vært gjort – mye av det er utenfor klubbens ansvarsområde. Det som klubben har ansvar for, blir tatt fortløpende. Må tas etter hvert. Blir enig om rekkefølgen på gjøremålene når lista er satt opp.

Verdal, 26.06.23

Randi Nesseemo, sekretær